
نویسندگان نامه مذاکره با آمریکا دیوانه اند یا چیز دیگری؟
Published on خبر اسپادانا (https://www.espadanakhabar.ir)

  
سرلشکر محمدعلی جعفری، تطبیق علوم انسانی با علوم اسلامی را اولویت خوانده و گفته: دیدگاه کلاسیک، اگرچه علمی

است، اما به درد کشور مردمی ما نمیخورد.

حرکتمان در رسیدن به اهداف انقلاب مثبت نیست و کُند است؛ 

فرمانده کل سپاه گفت: پیروزی یمن نزدیک است و در روزهای اخیر شاهد شکست ائتلاف بزرگ امریکاییها و اروپاییها با
کشورهای مرتجع منطقه در الحدیده هستیم. به گزارش اسپاداناخبر، سردار سرلشکر محمدعلی جعفری فرمانده کل سپاه

پاسداران انقلاب اسلامی طی سخنانی در همایش بسیج اساتید که با عنوان «استاد در تراز انقلاب» در دانشگاه تهران برگزار
شد، اظهار داشت: ما باید ببینیم استاد تراز انقلاب اسلامی در کجا پرورش مییابد؟ صرفا در محیط علمی یا در محیط مبارزه و

جهاد و با استفاده از علم که پاسخ را باید در مولفه دوم جستجو کرد. وی اضافه کرد: البته استاد تراز انقلاب اسلامی باید در
محیطهای غیر علمی هم فعالیت داشته باشد و بدانیم که عرصه جهاد امروز برای اساتید در داخل کشور و ساختن کشور است.

جعفری با بیان اینکه به شدت نیازمند مجاهدت و تلاش علمی در عرصههای اجتماعی هستیم، گفت: اساتید بسیجی و انقلابی
باید در عرصه حل معضلات اجتماعی پیشتاز باشند. فرمانده سپاه، تطبیق علوم انسانی مورد نیاز کشور با علوم اسلامی را
ازجمله اولویتها دانست و افزود: این یک عرصه جهادی است که باید در آن کار شود. جعفری با اشاره به گذشت ۴ دهه از
پیروزی انقلاب اسلامی، تصریح کرد: ۴۰ سال ایستادگی و مقاومت انقلاب اسلامی با وجود این همه دشمن و کینه و توطئه

دشمن چیز کمی نیست و به یک معجزه شبیه است. وی اظهار داشت: مقام معظم رهبری، انقلاب را دارای ۵ مرحله میدانند و
ما اکنون در مرحله سوم آن هستیم. فرمانده سپاه گفت: مرحله اول، پیروزی انقلاب و مرحله دوم تثبیت نظام بود که ۴۰ سال
طول کشید و مرحله سوم، اسلامی شدن دستگاههای نظام و جامعه است که سالهای زیادی زمان لازم دارد. جعفری با تاکید
بر اینکه نمیتوان انقلاب اسلامی را از جمهوری اسلامی جدا کرد، افزود: در این ۴۰ سال، انقلاب اسلامی دستاوردهای زیادی

داشته است که از جمله آ»ها بیداری اسلامی و اثرات انقلاب اسلامی در منطقه و جهان است. وی ادامه داد: تاکنون پیروزیهای
پی در پی نصیب جبهه انقلاب اسلامی شده است مثل پیروزی ملتهای لبنان و عراق و سوریه که در پی تبعیتشان از انقلاب

اسلامی صورت گرفت. فرمانده سپاه گفت: پیروزی یمن نزدیک است و در روزهای اخیر شاهد شکست ائتلاف بزرگ
امریکاییها و اروپاییها با کشورهای مرتجع منطقه در [بندر]الحدیده هستیم. جعفری اظهار داشت: شکستهای پی در پی

استکبار که در مقابل انقلاب اسلامی صف کشیده اند از دیگر دستاوردهای بزرگ انقلاب اسلامی است، اما در داخل، درصد کمی
از اهداف انقلاب اسلامی محقق شده و باید تلاش زیادی در این حوزه صورت بگیرد. وی اضافه کرد: عدالت اجتماعی و رشد

مادی و معنوی جامعه با الگوی اسلامی ایرانی پیشرفت، رشد اخلاق در جامعه، حل مشکلات اقتصادی معیشتی مردم که با
دشمنی دشمنان و سوءمدیریت در داخل به معضل تبدیل شده از جمله مواردی است که باید برای رسیدن به آنها کار کنیم.

فرمانده سپاه تاکید کرد: حرکتمان در مرحله سوم و رسیدن به اهداف انقلاب مثبت نیست و کُند است. جعفری در ادامه گفت:
اشتباهی که برخی دارند این است که سپاه را یک نیروی صرفا نظامی میدانند درحالیکه سپاه فقط نظامی نیست و از ابتدا هم

نظامی نبود بلکه سپاه در همه عرصههای اجتماعی فعال است. وی تصریح کرد: مشکل ما در کشور و در کُندی حرکت در
مراحل سوم انقلاب و پیشبرد اهداف، سبک مدیریت اجرایی و مبانی فکری و یا دیدگاههای فکری در عرصههای مختلف است.

فرمانده سپاه اظهار داشت: جنگ ما برای دفاع از انقلاب و یک جنگ عقیدتی بود که رزمندگان داوطلبانه در آن شرکت
میکردند درحالیکه در دنیا اینگونه نیست و سربازان به زور در جنگ شرکت میکنند. جعفری با اشاره به سالهای ابتدایی انقلاب

و دفاع مقدس گفت: تفکر مادی و کلاسیک که بنی صدر نماد آن بود در ۱۷ دی ماه ۵۹ به شکست رسید و بعد از چند ماه هم
دیدیم که از کشور فرار کرد. وی در ادامه سخنان خود، شهید علی صیاد شیرازی را به عنوان یک استاد تراز انقلاب اسلامی در

عرصه نظامی معرفی کرد و افزود: این شهید بزرگوار اگرچه در ارتش آموزش دیده بود، ولی دیدگاه کلاسیک نداشت و دیدگاهش
حضور داوطلبانه در جنگ بود. برای همین در کنار فرمانده کل سپاه قرار گرفت و این اتحاد موجب پیروزیهای بزرگی شد.
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فرمانده سپاه تاکید کرد: دیدگاه کلاسیک، اگرچه علمی است، اما به درد کشور مردمی ما نمیخورد. جعفری گفت: ما در اداره
کشور هم دچار چنین مشکلی هستیم. مدیریت در صحنههای مختلف باید بومی و منطبق بر شرایط انقلاب اسلامی باشد. وی

خاطرنشان کرد: جهاد علمی در عرصههای علوم انسانی یک نیاز جدی است. فرمانده سپاه در بخش دیگری از سخنان خود در
جمع اساتید بسیجی در دانشگاه تهران اظهار داشت: ارتش امریکا با همه توان در برابر مقاومت مردمی عراق کاری از پیش

نبرد و ارتش اسرائیل نیز ظرف ۳۳ روز در برابر یک گروه نظامی آموزش دیده انقلاب اسلامی شکست خورد. جعفری افزود:
اینکه دوست و دشمن جمهوری اسلامی را در عرصه دفاع و امنیت موفق میدانند، بدلیل حاکمیت تفکر جهادی ناب محمدی و

اتکا به مردم در این حوزه است. وی گفت: سپاه امنیت را در جنوب شرق بصورت صدرصدی ایجاد کرده و ما این ادعا را
داریم، چون امنیت را بدست خود مردم سپرده ایم. فرمانده سپاه تصریح کرد: در اداره کشور غیر از عرصه دفاع و امنیت، در
هیچ عرصهای تفکر ناب انقلابی و جهادی مختص انقلاب اسلامی حاکم نبوده و نشده است که باید حاکم شود. البته این متکی
به آرا مردم است و باید این تفکر به مردم معرفی شود. جعفری گفت: رقابتها و سیاستها در یک چرخه غلط افتاده و این
مشکل کشور است. وی همچنین بزرگترین مانع پیشبرد اهداف انقلاب اسلامی در داخل کشور را جریان فکری مقابل جریان
اسلامی ناب دانست و افزود: آخرین اقدام آنها نامه یکصد نفری است که جمهوری اسلامی با ترامپ مذاکره کند؛ اینها با

امریکا و دشمن مردم همراهی کرده و زمینه را فراهم میکنند. فرمانده سپاه افزود: اگر بگوییم این صد نفر مامور فضاسازی
برای مذاکره با ترامپ نبودند، حتما تعداد قابل توجهشان مامور بودند. جعفری، برجام را یک موضوع استثنایی دانست و گفت:

در این موضوع رهبری اجازه دادند که نتیجه اش بی اعتمادی امریکا بود که مشخص هم شد. وی خاطرنشان کرد: رهبر کره
شمالی، انقلابی بود، اما انقلاب کمونیستی نه اسلامی و آخر سر هم سازش کرد، اما ما دستور سازش نداریم. فرمانده سپاه

با اشاره به سخنان اخیر رئیس جمهور مبنی بر اینکه «مگر ملتها و دولتها دیوانهاند که بروند با امریکا مذاکره کنند»، گفت:
با این بی اعتمادی حالا ما نمیدانیم به اینها (صد نفر) دیوانه بگوییم یا چیز دیگر. جعفری خاطرنشان کرد: البته افراد میتوانند
اظهار نظر کنند و کسی هم با آنها کاری ندارد، اما بدانند که اقداماتشان چه تاثیری دارد. وی با اشاره به اظهار نظر اندیشکده

وابسته به کنگره امریکا که اعلام کرده ایران بزرگترین زرادخانه موشکی منطقه را دارد، تصریح کرد: توان موشکی ما که متکی
به توان علمی است. فرمانده سپاه گفت: ما توان افزایش برد موشکها به بیش از دو هزار کیلومتر را داریم، ولی فعلا این

سیاست ما نیست، زیرا بسیاری از اهداف ما و منافع دشمن در همین برد دو هزار کیلومتر است لذا امریکاییها در حوزه نظامی
ورود نمیکنند. منبع/ فارس

[1] سپاه پاسدارانبرچسب ها: 
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